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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
4. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v torek, 16.04.2019 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 14  
članov občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Miro BERKE, Oto FLISAR, 
Vinko GAJŠT, Ivan HORVAT, Milan KAROLI, Petra KNAUS, Danijel KOLMAN, Danijel KOVAČ, Franc KOVAČ, 
Štefan KRANČIČ, Gina KULIČ, Viktor OBAL, Franc PERTOCI in Marija PRELEC. Opravičeno odsoten je bil član 
občinskega sveta Rudolf HORVAT. Predčasno je sejo zapustil član občinskega sveta Vinko GAJŠT. 
 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Ivan ZAJC    - v. d. direktorja Javnega zavoda Pomurske lekarne Murska Sobota 
Renata GORJAN    - predstavnica Zdravstvenega doma Murska Sobota 
Drago DERVARIČ   - direktor Saubermacher & Komunala d.o.o. Murska Sobota 
Franc CIPOT    - direktor Centra za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. 
Janez BOGDAN    - predstavnik Medobčinske inšpekcije in redarstva 
Boštjan ZVER    - predstavnik podjetja Vodovod sistema B d.o.o. 
Janko DURIČ    - ravnatelj Osnovne šole Tišina 
Andrej HORVAT    - odgovorna oseba vodovoda 
Milan BALAŽIC    - predsednik nadzornega odbora občine Tišina 
Damjan FICKO    - predsednik odbora vaških skupnosti 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Matejka CELEC    - računovodkinja 
Matejka LENARČIČ   - računovodkinja 
Nataša GJERGJEK   - delovodja 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica  
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 4. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog dnevnega reda na glasovanje. 
Člani Občinskega sveta so soglasno (14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 4. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 

 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 4. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 3. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 3. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Predlog Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2018 
6. Seznanitev in obravnava poročil o delu v letu 2018 posrednih proračunskih uporabnikov: 
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- Pokrajinska in študijska knjižnica Murska Sobota 
- Javni zavod Pomurske lekarne Murska Sobota 
- Zdravstveni dom Murska Sobota 
- Saubermacher Komunala d.o.o. Murska Sobota 
- Center za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. 
- Medobčinska inšpekcija in redarstvo  
- Osnovna šola Tišina (poročilo, analiza finančnega poslovanja, poročilo članov sveta zavoda) 
- Uredniški odbor občine Tišina 
- Ostala mnenja odborov na poročila, ki so jih obravnavali iz svoje delovne pristojnosti 

7. Letno poročilo o kakovosti in zdravstveni ustreznosti pitne vode za leto 2018 Vodovod sistema B 
d.o.o.  

8. Letno poročilo o izvajanju javne službe oskrbe s pitno vodo za leto 2018 
9. Letno poročilo o oskrbi pitne vode, vodovarstvenih pasovih in zdravstveni ustreznosti pitne vode 

za leto 2018  
10. Predlog Sklepa: 

a) o odpisu terjatev do kupcev 
b) o pripravi predloga za izvršbo za neplačane zapadle terjatve do Občine Tišina - izvršbe 

11. Program dela Nadzornega odbora občine Tišina za leto 2019 
12. Tekoča problematika 
13. Vprašanja in pobude 

 
 
K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 3. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Pri tej točki je župan dal  v razpravo zapisnik 3. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so soglasno (14 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 46:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 3. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA Z 
DNE 12.03.2019 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 3. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA. 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 3. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
PREDLOG ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 
 
Obrazložitev sta podali računovodkinji ga. Matejka CELEC in ga. Matejka LENARČIČ. 
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Milan BALAŽIC, predsednik nadzornega odbora je povedala, da se je nadzorni odbor seznanil in obravnaval 
predlog Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2018 in po daljši razpravi predlaga 
občinskemu svetu občine Tišina, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini.  
 
Petra KNAUS, predsednica statutarno pravne komisije je povedala, da je komisija obravnavala predlog 
Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2018. Mnenja je, da je predlagani Zaključni račun 
Proračuna občine Tišina za leto 2018 skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2018 s svojega 
področja in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2018 v področju, ki se 
nanaša na področje odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Miro BERKE, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2018 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Damjan FICKO, predsednik odbora vaških skupnosti je povedala, da je odbor predlog zaključnega računa 
proračuna občine Tišina za leto 2018 obravnaval in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predloženi vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodelovala Marija PRELEC. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podali direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ in 
računovodkinja Matejka CELEC. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so  soglasno (14 prisotnih, ZA = 10) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 47: 
 

1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJME ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 
2018. 

2. SREDSTVA PRORAČUNSKE REZERVE V VIŠINI 29.184,17 EUR SE PRENESEJO MED SREDSTVA REZERVE 
V LETU 2019. 

Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 6 
 
SEZNANITEV IN OBRAVNAVA POROČIL O DELU V LETU 2018 
 

*     *     *     *     * 
 
JAVNI ZAVOD POMURSKE LEKARNE MURSKA SOBOTA 
 
Obrazložitev je podal g. Ivan ZAJC, v. d. direktorja Javnega zavoda Pomurske lekarne Murska Sobota. 
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Miro BERKE predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da se 
je odbor na svoji 3. seji dne 11.04.2019 seznanil s Poročilom Javnega zavoda Pomurske lekarne Murska 
Sobota in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Ivan HORVAT in Viktor OBAL. 
 

*     *     *     *     * 
 
ZDRAVSTVENI DOM MURSKA SOBOTA 
 
Obrazložitev je podala ga. Renata GORJAN, predstavnica Zdravstvenega doma Murska Sobota. 
 
Miro BERKE, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da se 
je Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti na svoji 3. seji dne 11.04.2019 seznanil s 
Poročilom Zdravstvenega doma Murska Sobota in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim 
seznani.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Franc KOVAČ in Ivan HORVAT. 
 

*     *     *     *     * 
 
SAUBERMACHER KOMUNALA D.O.O. MURSKA SOBOTA 
 
Obrazložitev je podala Drago DERVARIČ, direktor podjetja Saubermacher Komunala d.o.o. Murska Sobota. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe seznanil s Poročilom 
Saubermacher Komunale d.o.o. Murska Sobota in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim 
seznani.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 

*     *     *     *     * 
 
CENTER ZA RAVNANJE Z ODPADKI PUCONCI 
 
Obrazložitev je podal g. Franc CIPOT, direktor Centra za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe seznanil s Poročilom Centra za 
ravnanje z odpadki Puconci in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani. 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN. 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje je podal g. Franc CIPOT, direktor Centra za ravnanje z odpadki Puconci 
d.o.o. 
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*     *     *     *     * 
 

MEDOBČINSKA INŠPEKCIJA IN REDARSTVO 
 
Obrazložitev je podal g. Janez BOGDAN, predstavnik Medobčinske inšpekcije in redarstva. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe seznanil s Poročilom 
Medobčinske inšpekcije in redarstva  in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN. 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje je podal g. Janez BOGDAN, predstavnik Medobčinske inšpekcije in 
redarstva. 
 

*     *     *     *     * 
 
OSNOVNA ŠOLA TIŠINA 
 
Obrazložitev sta podala ravnatelj Osnovne šole Tišina g. Janko DURIČ in računovodkinja ga. Mateja CELEC. 
 
Milan BALAŽIC, predsednik Nadzornega odbora občine Tišina je povedal, da se je Nadzorni odbor seznanil 
z letnim poročilom Osnovne šole Tišina za leto 2018 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava.  
 
Miro BERKE, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da se 
je odbor na svoji 3. seji dne 11.04.2019 seznanil s Poročilom Osnovne šole Tišina in predlaga, da ga 
občinski svet obravnava in se z njim seznani. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Štefan KRANČIČ. 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje je podala g. Janko DURIČ, ravnatelj Osnovne šole Tišina. 
 

*     *     *     *     * 
 
UREDNIŠKI ODBOR OBČINE TIŠINA 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja ga. Mateja CELEC. 
 
Miro BERKE, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da se 
je odbor na svoji 3. seji dne 11.04.2019 seznanil s Poročilom Uredniškega odbora občine Tišina in 
predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Razprave ni bilo. 
 

*     *     *     *     * 
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POKRAJINSKA IN ŠTUDIJSKA KNJIŽNICA MURSKA SOBOTA 
 
Miro BERKE, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da se 
je odbor na svoji 3. seji dne 11.04.2019 seznanil s Poročilom Pokrajinske in študijske knjižnice Murska 
Sobota in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani. 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Razprave ni bilo. 
 

*     *     *     *     * 
 

OSTALA MNENJA ODBOROV NA POROČILA, KI SO JIH OBRAVNAVALI IZ SVOJE PRISTOJNOSTI 
 
Miro BERKE, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da se 
je odbor na svoji 3. seji dne 11.04.2019 seznanil še s Poročili Centra za socialno delo, Doma starejših 
Rakičan, Ustanove dr. Šiftarjeva fundacija, Živa v Parku, Rešilne d.o.o., Policijske postaje Murska Sobota, 
Vrtca Lavra in Materinskega doma ter daje vsem pozitivno mnenje.  
 
 
K TOČKI 7 
 
LETNO POROČILO O KAKOVOSTI IN ZDRAVSTVENI USTREZNOSTI PITNE VODE ZA LETO 2018 VODOVOD 
SISTEMA B D.O.O.  
 
Obrazložitev je podal g. Boštjan ZVER, predstavnik podjetja Vodovod sistema B d.o.o.  
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je odbor seznanil z letnim poročilom o kakovosti in zdravstveni ustreznosti pitne vode za leto 2018 
Vodovod sistema B d.o.o. in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Oto FLISAR. 
 
Oto Flisar je zastavil naslednje vprašanje in sicer kakšna kvaliteta klora se uporablja za dezinfekcijo 
vodovoda sistema B. 
 
Boštjan ZVER je povedal, da bo bolj podroben odgovor na zastavljeno vprašanje podan naknadno. 
 
 
K TOČKI 8 
 
LETNO POROČILO O IZVAJANJU JAVNE SLUŽBE OSKRBE S PITNO VODO ZA LETO 2018 
 
Obrazložitev je podal g. župan. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je odbor seznanil z letnim poročilom o izvajanju javne službe oskrbe s pitno vodo za leto 2018 in 
predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 
 



 

 

Stran 7 od 10 

 

K TOČKI 9 
 
LETNO POROČILO O OSKRBI PITNE VODE, VODOVARSTVENIH PASOVIH IN ZDRAVSTVENI USTREZNOSTI 
PITNE VODE ZA LETO 2018 
 
Obrazložitev je podal g. Andrej HORVAT, odgovorna oseba vodovoda. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je odbor seznanil z letnim poročilom o oskrbi pitne vode, vodovarstvenih pasovih in zdravstveni 
ustreznosti pitne vode za leto 2018 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 
 
K TOČKI 10 
 
PREDLOG SKLEPA O ODPISU TERJATEV DO KUPCEV 
 
Obrazložitev je podala predstavnica občinske uprave ga. Nataša GJERGJEK.  
 
Milan BALAŽIC, predsednik Nadzornega odbora je povedal, da se je Nadzorni odbor seznanil s predlogom 
sklepa o odpisu terjatev do kupcev v skupni višini 8.667,29 EUR, ki ga je z ustreznimi obrazložitvami 
predlagala Komisija za popis sredstev in obveznosti do virov sredstev in predlaga občinskemu svetu, da ga 
sprejme. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 48: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG SKLEPA O ODPISU TERJATEV DO KUPCEV NA DAN 
31.12.2018 V VIŠINI 8.667,29 EUR. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     *     *     * 
 
PREDLOG SKLEPA O PRIPRAVI PREDLOGA ZA IZVRŠBO ZA NEPLAČANE ZAPADLE TERJATVE DO OBČINE 
TIŠINA – IZVRŠBE  
 
Obrazložitev je podala predstavnica občinske uprave ga. Nataša GJERGJEK.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(13 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 49: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG SKLEPA O PRIPRAVI PREDLOGA ZA IZVRŠBO ZA 
NEPLAČANE ZAPADLE TERJATVE DO OBČINE TIŠINA – IZVRŠBE. SKLEP SE OBJAVI V URADNEM LISTU RS. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
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K TOČKI 11   

PROGRAM DELA NADZORNEGA ODBORA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2019 
 
Obrazložitev je podal predsednik nadzornega obora g. Milan BALAŽIC. 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodelovali Ivan HORVAT. 
 
Odgovor je podal predsednik nadzornega odbora g. Milan BALAŽIC. 
 
 
K TOČKI 12 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 
- Čistilna akcija: V soboto 6. aprila se je izvedla čistilna akcija občine Tišina. Akcije se je udeležilo preko 

150 udeležencev. Za sodelovanje, pomoč in organizacijo čistilne akcije bi se zahvalil predsednikom in 
članom vaških odborov, ki so organizirali in vodili čistilno akcijo po svojih vaseh.  

- Cesta Tišina – Tropovci: Dela na sami rekonstrukciji potekajo po načrtu. Pred časom se je pri gradnji 
odkrilo  grobove na mestu rondoja. Danes oz. v tem tednu bi se naj pričela raziskovanja najdišča s 
strani arheologov.  

- Park na Tišini: V parku na Tišini se lahko vidi nekaj skladovnic drv, ki so nastala zaradi obrezovanja in 
poseka drevja v parku. Dela so izvedena pod nadzorom arboristke, ki je pripravila tudi načrt 
obrezovanja in odstranitve dreves. Drva se bodo prodala preko javne dražbe, ki bo objavljena na 
spletni strani občine. Imamo izbranega izvajalca za dela na Projektu Prije parki, to je Ravenka d.o.o 

- Javni razpisi za društva: 1. aprila so bili  objavljeni  javni razpisi za sofinanciranje društev na področju:  
športa, kulture, turizma in ostalih društev, ter razpis za kmetijstvo. Prav tako sta bila objavljena 
razpisa za izbor naj športnika/športnice in razpis za priznanja občine Tišina. Kot vsako leto so vsa 
gospodinjstva v občini prejela posebno številko Novin, kjer so razpisi objavljeni. Javni razpisi so skupaj 
z razpisno dokumentacijo na voljo tudi na spletni strani občine. 

- Imenovanje Komisije za pospeševanje in razvoj turizma v občini Tišina in Komisije za gradnjo 
večnamenske športne dvorane pri OŠ Tišina: Na podlagi 36. člena Statuta občine Tišina sta bili 
imenoval dve komisiji: 
o Komisijo za turizem:  

 Milan Karoli, Gederovci 14,       

 Marjan Šiftar, Petanjci 19,       

 Vesna Rebrca, Gradišče 15,       

 Mojca Klemenčič, Murski Petrovci 16     

 Katja Števanec, Tropovci, Kolesarska ulica 12 
Naloge strokovne komisije so: spodbujanje razvoja turizma v občini, sodelovanje s turističnimi ponudniki v 
občini in izven nje ter njihovo povezovanje, spremljanje stanja projekta TIC Gederovci … 

o Komisijo za gradnjo večnamenske športne dvorane pri OŠ Tišina: 

 Petra Knaus, Murski Črnci 45/d,      

 Tanja Kuhar, Tišina 46,       

 Simona Kuzma, Gradišče 30,       

 Boštjan Kolmanič, Murski Črnci 33u,     

 Borut Anželj, Tropovci, Kolesarska ulica 44 
Naloge strokovne komisije so: spremljanje projekta izgradnje večnamenske športne dvorane pri OŠ Tišina, 
sodelovanje pri iskanju virov financiranja …  
 
Župan je v nadaljevanju predal besedo predsedniku odbora vaških skupnosti Damjanu FICKO. 
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Damjan FICKO je zastavil naslednje vprašanje: Odbor vaških skupnosti zanima ali se bo izkupiček od 
prodaje drv v parku na Tišini namenil vasi Tišina ali pa gre v proračun občine Tišina. Vas Tišina bi omenjeni 
denar namenila za obnovo ograje pokopališča na Tišini. 
 
ŽUPAN je povedal, da je trenutno o sami višini sredstev težko govoriti, saj nimamo še nobene ocene. 
Vsekakor bo pa ta strošek projekta delno pokrit tudi iz tega dela.  
 
Župan je v nadaljevanju še predal besedo predsedniku sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
Francu KOVAČ. 
 
Franc KOVAČ je podal poročilo s seje Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu in sicer s strani 
vaščanov Gradišča je bila podana pobuda, da se v naselju Gradišče, Murski Črnci in Tropovci postavijo 
prometni znaki za omejitev hitrosti 30 km/h, zato ker tovorna vozila, ki prevažajo material z državne ceste 
in tudi tovorna vozila, ki prevažajo zemljo za nasip ob reki Muri, vozijo z veliko hitrostjo skozi omenjena 
naselja. V tej zadevi si je svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu ogledal lokacijo in podal 
naslednje mnenje oz. predloge: 
- postavitev prometnega znaka z največjo dovoljeno hitrostjo 30 km/h ob začetku naselij Murski Črnci, 

Gradišče in Tropovci  
- postavitev prometnega znaka 30 km/h se naj postavi v Murskih Črncih v neposredni bližini čistilne 

naprave na makadamski cesti gledano iz smeri čistilne naprave v smeri naselja Murski Črnci 
- postavitev prometnega znaka 30 km/h v Gradišču v neposredni bližini jame ob Mirici gledano iz smeri 

ribiškega doma v smeri naselja Gradišče 
- postavitev prometnega znaka 30 km/h v Tropovcih v neposredni bližini nasipa ob reki Muri gledano iz 

smeri nasipa v smeri Tropovci 
- izvajalca del na državni cesti in izvajalca del na sanaciji nasipa ob reki Muri je potrebno obvestiti, da 

naj vozišče poškropijo vsaj enkrat dnevno, predvsem lokalno cesto v naselju Gradišče v smeri 
ribiškega doma 

- policijsko postajo Murska Sobota je potrebno obvestiti, da opravi občasne kontrole prometa glede 
hitrosti  

- vse omejitve naj veljajo za začasne do dokončanja del na državni cesti in na sanaciji nasipa ob reki 
Muri  

 
 
K TOČKI 13 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN in sicer na naslednje vprašanje: Zanima ga 
pravna podlaga za pridobitev 7 ha in 29 arov zemljišča v korist občine (komasacije). 
 
Danijel KOLMAN s podanim odgovorom ni bil zadovoljen ter, da čaka še na odgovor s strani državnih 
organov. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOMAN in sicer na naslednje vprašanje: Zanima ga 
kako se sedaj naprej dela na razpisih (kateri so že objavljeni, kateri še prihajajo, kje se vidi naša občina, v 
kateri smeri,…). 
 
Danijel KOLMAN s podanim odgovorom ni bil zadovoljen in ni zahteval dodatne obrazložitve. 
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*     *     *     *     * 
 
Štefan KRANČIČ je podal pobudo, da se naj pregledajo dostopi do njiv v k.o. Krajna in k.o. Borejci, kjer še 
niso narejeni in bi se tam prednostno naredili dostopi in bi se lahko tako parcele naprej obdelovale, ter da 
ne bi prišlo pozneje do problem in zaradi tega vožnje po drugih parcelah.  
 
ŽUPAN je pojasnil, da sta dve zadevi in sicer eno je projekt agromelioracij in eno je projekt komasacij. 
Projekt komasacij je v osmih naseljih zaključeni, v vseh devetih naseljih imajo vse novo dodeljene parcele 
dostop iz javne poti do svoje parcele. Kar se pa tiče projekta agromelioracij pa je povedal, da je podaljšan 
rok izvedbe do 31.07.2019 in bodo vsi projekti, ki so bili prijavljeni tudi izvedeni. Če kdo želi ali ima 
kakršnokoli težavo, lahko pride do župana in se zadeva pregleda.  
 

*     *     *     *     * 
 

Danijela KOLMAN je zanimalo ali se je pogledal nasip na Petanjcih in ali se je že našla kakšna rešitev za 
odvodnjavanje v »mlečni ulici« na Tišini.  
 
ŽUPAN je glede nasipa na reki Muri povedal, da je bil nasip pregledan v času pričetka del na sanaciji nasipa 
v Tropovcih, Gradišču in Murskih Črncih. Opravljen je bil tudi sestanek s koncesionarjem in z direkcijo za 
vode, OE Murska Sobota, kjer je bilo povedano, da se pripravlja celoviti načrt sanacije nasipa na reki Muri. 
Kar se tiče odvodnjavanja v »mlečni ulici« na Tišini je povedal, da bi se ta zadeva lahko rešila preko 
komasacij. Ene stvar, ki so bile potrebne za odvodnjavanje so se preko komasacije, kjer je občina 
predlagala možnost oziroma vzpostavitve nekdanjih kanalov, uredila. V projektu agromelioracij pa se je to 
izvedlo. Tišina je žal bila edina vas, kjer so bili vaščani proti izvedbi komasacije. Komasacija je tudi urejanje 
prostora in ni samo zložba kmetijskih zemljišč. Še vednost je možnost komasacije, da bi potem preko tega, 
če ni soglasja dveh, treh mejašev, da bi potem občina prišla do določenega zemljišča, ki je nujno potrebna 
za več deset lastnikov.  
 
Danijel KOLMAN je povedal, da njega ne zanima komasacija ampak problem občana in zato se mora 
poiskati preprosto rešitev, čim cenejšo in da se ljudje dogovorijo, da ne bo nastalo težav.  
 
ŽUPAN je pojasnil, da če ni soglasja lastnikov, potem občina ne more nič narediti, zato je bil podan primer 
komasacij, da bi občina to zadevo rešila v tej smeri. 
 

 
 
 
4. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 20.20 uri. 
 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 
 
 
 
 

 


